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1. Bemutatkozás 
 

1992-ben Komáromban születtem. Középiskolai tanulmányaimat Tatán végeztem. 2011-ben 

nyertem felvételt az Eötvös Loránd Tudományegyetem Természettudományi Karára. Jelenleg 

Földrajz alapszakon, biológia minor szakirányon folytatom tanulmányaimat. Az első egyetemi 

évemtől kezdve a Körösi Csoma Sándor Kollégium lakója vagyok. 
 

A 2012/13-as ciklusban fél évig képviselőként tevékenykedtem, majd az Ellenőrző 

Bizottságba jelentkeztem tagnak egy akkor megüresedett helyre. A Küldöttgyűlés bizalmat 

szavazott nekem, így kezdetben csak a Bizottság egyik tagjaként, majd 2014. november 9-ig a 

Bizottság elnökeként láttam el a tisztséggel járó feladatokat. 2014. november 9-e óta 

Gazdasági elnökhelyettes vagyok. 

 
2. Motiváció a tisztségre 
 
Hallgatói érdekképviseletem során jelentős tapasztalatot, tudást és élményt szereztem, 

lehetőségeimhez mérten a legtöbb területen segítettem az Önkormányzatot. A fentebb 

említett tevékenységeken és ezzel járó delegáltságokon kívül a kari rendezvények 

szervezésében vállaltam szerepet (Gólyahajó, Nedves Est, LEN, Gólyabál), illetve legutóbb az 

elnök és képviselőválasztás kampányát koordináltam. A hozzám beérkezett megkeresésekre 

igyekeztem a tudásom szerinti legjobb választ adni. Az itt szerzett élmények motiválnak 

abban, hogy tovább végezzem az érdekképviseleti tevékenységet. Fél évig töltöttem be a 

gazdasági elnökhelyettesi tisztséget, ahol sok-sok tapasztalattal gazdagodtam, amit szeretnék 

tovább kamatoztatni és átadni az utódomnak. Ismerem és használom az iktatóprogramot, 

tisztában vagyok az Önkormányzat eszközállományával. A rám bízott feladatokat időben és 

pontosan elvégzem. 

 

3. Gazdasági ügyek 

Transzaperencia  
 
Manapság egyre inkább hangsúlyt kap, és elvárás is, az átláthatóság a HÖK-öket illetően. Úgy 

vélem a TTK HÖK mindig is élen járt az átláthatóság tekintetében. Ezt az irányvonalat vittem 

tovább az elmúlt hónapokban is. Nem kérdés, hogy a jövőben továbbra is kiemelt szerepet kell 

tulajdonítanunk ennek a területnek. Ehhez nyújtanak alkalmas felületet a rendelkezésre álló 

kommunikációs csatornáink, a honlapon lévő Átláthatóság menüpont, a Tétékás Nyúz hasábjai 

illetve a Facebook oldalunk. A honlapra továbbra is feltöltésre kerülnének a negyedéves mind 

az éves gazdasági beszámolók. A KHTEÖ pályázat a tervek szerint megszűntetésre fog kerülni, 



illetve az Alapszabályból ennek megfelelően kivezetésre került ennek az analitikus 

nyilvántartása a gazdasági elnökhelyettes feladatai közül. Az eddig leadott és elbírált 

pályázatok természetesen továbbra is elérhetőek maradnak. 

 
Az ősz folyamán létrehoztam a gazdasági csoportot, tagjait tájékoztattam az EHÖK Gazdasági 

Bizottság ülésein történt eseményekről. Habár ezekre a beszámolókra kevés észrevétel 

érkezett, továbbra is célom mind a csoport, mind a képviselők tájékoztatása, illetve új 

emberek bevonása és az aktivitás fellendítése. 

 
Költségvetés  

 
Az elmúlt időszakban megvalósult a forrásallokációs modell, ez alapján kerül majd 

meghatározásra mind az egyetemi, mind a kari részönkormányzatok költségvetése. Az 

előzetes számítások alapján a mi költségvetésünk a tavalyi keretnél kisebb lesz. A korábbi 

években is volt rá példa, hogy alacsonyabb költségvetésünk volt, és ezzel kellett gazdálkodni. 

A problémát abban látom, hogy míg egy-egy önkormányzat éves költségvetése évről évre 

viszonylag állandó, addig a beszerzendő szolgáltatások ára emelkedik. Éppen ezért fontosnak 

tartom, hogy minden egyes költésünk alapos megfontolásra kerüljön. A tavalyi évben sikerült 

időarányosan teljesen kikölteni a rendelkezésre álló keretet. Ez egyfelől nagyon jó, hiszen fel 

tudtuk használni a megszabott keretet, viszont jelenleg szűkösen állunk anyagilag, 

költségvetésünk pedig még nincs. Ezt elkerülendő, amennyiben az idei költségvetésünk 

megengedi, szeretnék tartalékot beépíteni a tervezett költésekbe. Ez azért fontos, mert 

ameddig nem lesz a következő évben költségvetésünk, addig is tudunk majd a szükséges 

szolgáltatásokra/eszközökre költeni. A szubszidiaritás elve a gazdaság területén is roppant 

fontos. Ennek megfelelően meg kell vizsgálni milyen előnyei és hátrányai lennének, ha az 

ellenjegyzés Kari hatáskörbe kerülne vissza, majd ennek megfelelően dönteni. 
 
Az Önkormányzat elsődleges feladata az érdekképviselet. Vannak olyan, több évre 

visszatekintő rendezvényeink, szolgáltatásaink, amik jövőbeli megvalósulása továbbra is 

fontos elemként kell, hogy szerepeljenek a költségvetésben pl.: gólyatáborok, gólyabál, LEN, 

Tétékás Nyúz, Önképzők. 
 
Fontosnak tartom a mentorrendszerrel való együttműködést. A lassan 10 éve létező rendszer 

kiemelt célja az első éves hallgatók beilleszkedése az egyetemi életbe. Támogatnunk kell a 

képzést, illetve a képzés során a mentorkoordinátorral való szoros együttműködés fontos 

szempont kell hogy legyen. Hallgatók bevonása az Önkormányzatba legfőképpen az előbb 

említett mentorrendszeren keresztül, illetve a bevonók keretében történik, ezért is fontos e 

két kiemelt területet támogatni. Habár bevonó és önképző tábort nem tartottunk a tavasz 

folyamán, ősszel mindenképpen szükséges lesz megszervezni.  



 
Nyomdai közbeszerzés hiánya miatt a Tétékás Nyúz-t nem tudtuk kiadni ebben a félévben 
papíron, ellenben online minden héten megjelent. Ez a félév jó lehetőséget biztosított arra, 
hogy megtudjuk online kiadásban mekkora olvasottságot hozott az újság. Az adatok 
függvényében érdemes lehet átgondolni a heti megjelenés megváltoztatását. A Hallgatói 
Alapítvánnyal történő együttműködés jól alakult, nagy segítségünkre voltak az elmúlt 
időszakban, ezt a jó kapcsolatot a továbbiakban is fenn kell tartani. 
 

 Raktár, Leltár  
 

A leltározási feladatokkal a Gazdasági elnökhelyettes van megbízva. Ennek megfelelően a 

nagyraktárban szeretnék új leltárrendet kialakítani a nyár folyamán. Fontosnak tartom 

megvalósítani egy (online) fényképes leltári adatbázis megvalósítását, mely nagyon 

megkönnyítené az eszközök használatának nyomon követését, kezelését. Ezzel nyomon 

követető lenne a rendelkezésre álló irodaszerek mennyisége, illetve hogy mikor szükséges 

rendelni. A program közel 90%-ban már elkészült. 

 

Eszközpark  

Általánosságban elmondható, hogy az eszközeink jó állapotban vannak, viszont egyre több 

panasz érkezik a számítógépek lassúságára. A költségvetésünktől függően el kell különíteni 

pénzt asztali számítógépek vagy laptopok vásárlására, hogy megoldjuk a fennálló problémát. A 

jelenlegi elromlott eszközeink (projektor, monitor) javíthatóságát meg kell vizsgálni, ha ár-

érték arányban megfelelő, akkor meg kell javíttatni ezeket. Örülök neki, hogy a hallgatói 

igényeket ki tudjuk szolgálni és eszközeinket kölcsönkérik, ennek lehetőségét a jövőben is fent 

kell tartani. 

 

4. Elnökhelyettesi teendők/feladatok 
 
Az előző ciklus tapasztalataiból kiindulva ezen a területen jobban kell fejlődnöm. Várhatóan 

jelentős személyi változásokon megy keresztül a képviselői és a tisztségviselői csapat is. Úgy 

gondolom elég tapasztalattal rendelkezem, hogy segítsem a csapat működését. Szerintem 

fontos, hogy először az Önkormányzaton belül menjenek jól a dolgok, legyen egy biztos alap 

amire lehet építeni. 

Azt látom, hogy a TTK HÖK kommunikációja sokat fejlődött az elmúlt időszakban a hallgatók 

tájékoztatása terén. Ez főleg az info-levélnek, illetve a Facebook-os elérés jobb 

kihasználásának köszönhető. Persze az egy dolog, hogy mi folyamatosan kommunikálunk 

kifele, ha nem jön visszajelzés. Nem véletlenül hangoztatjuk, hogy a képviselőknek mekkora 

szerepük van az Önkormányzat életében. Ők vannak napi kapcsolatban a hallgatókkal, így ők 



értesülhetnek először a problémákról, és továbbíthatják az illetékes személy vagy testület 

felé. Ezen túl ők kommunikálják a hallgatók felé a legfontosabb információkat is. Azt 

gondolom minden képviselőben tudatosítani kell ezt a szerepüket, így talán tudatosan 

közelíthetjük a hallgatókat. 

A HÖK-ön belül egy-egy tisztségviselőre még mindig nagyon sok munka jut. A kommunikáció 

elég nagy problémákkal küzd, emiatt sok a hiba vagy nem tudunk segíteni egymásnak. 

Csapatépítő programokat, játékokat kell szervezni, ezek az utóbbi időben rendre elmaradtak. 

Fontos lenne az elnök és az elnökhelyettesek közötti heti többszöri egyeztetés is. A 

tisztségviselők között pedig 2 hetente történő ülés, ahol megbeszélésre kerülnek az aktuális 

dolgok. A következő ciklusban hangsúlyozni fogom a fent vázolt terveimet. 

Ha nem sikerül folyamatosan új tagokat bevonni, hamarosan komoly gondokkal nézhetünk 

szembe. Ezért a következő félévtől kezdve nagy szerepet kell szánni a hallgatók bevonására, 

gondolok itt a gólyákra és a felsőbbévesekre egyaránt. Egyeztetéseket kell lefolytatni a többi 

karral, hogyan folyik náluk a bevonás és a hasznos dolgokat átvéve alakítani a mi 

rendszerünkön.  

Ezen kívül természetesen részt vennék a Választmányokon, Küldöttgyűléseken mind kari, mind 

egyetemi szinten képviselve a hallgatóságot. 

 
 
Köszönöm, hogy elolvastad pályázatomat! Bármilyen kérdés esetén keressetek bizalommal 

a tamas.horvat092@gmail.com e-mail címen vagy személyesen! 

 
 
Budapest, 2015. május 11. Horváth Tamás 
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